

**UNITED NATIONS
and
INTERNATIONAL FUND
FOR AGRICULTURAL DEVELOPMENT**

Special Agreement extending the jurisdiction of the Administrative Tribunal of the United Nations to the International Fund for Agricultural Development with respect to applications by staff members of the International Fund for Agricultural Development alleging non-observance of the Regulations of the United Nations Joint Staff Pension Fund. Signed at Rome on 24 July 1980 and at New York on 25 August 1980

Authentic texts: English and French.

Filed and recorded by the Secretariat on 25 August 1980.

**ORGANISATION DES NATIONS UNIES
et
FONDS INTERNATIONAL
DE DÉVELOPPEMENT AGRICOLE**

Accord spécial étendant la juridiction du Tribunal administratif des Nations Unies au Fonds international de développement agricole, en ce qui concerne les requêtes de fonctionnaires de cette organisation invoquant l'inobservation des statuts de la Caisse commune des pensions du personnel des Nations Unies. Signé à Rome le 24 juillet 1980 et à New York le 25 août 1980

Textes authentiques : anglais et français.

Classé et inscrit au répertoire par le Secrétariat le 25 août 1980.